

# PA9T GN2450日本可乐丽

产品名称	PA9T GN2450日本可乐丽
公司名称	东莞市晶宏塑胶原料有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:日本可乐丽 型号:GN2450 特性:高强度、阻燃
公司地址	东莞市樟木头镇百果洞百顺小区三巷5号一楼（注册地址）
联系电话	076989977070 18200646066

## 产品详情

PA9T GN2450日本可乐丽---GN2450具有高强度和高模量的特点。它非常适合FPC滑块和IC插座，以及其他需要模数和尺寸精度的组件。

株式会社可乐丽本身是世界上四大PMMA（俗称亚克力）树脂全球供应商之一，可乐丽人造石所使用的PMMA为本厂生产。主要填充料氢氧化铝由日本昭和电工供应，昭和电工生产的氢氧化铝是行业公认的世界顶级产品，同样价格也是最昂贵的（原材料质量的好坏直接决定了产品的各项性能指标）。可乐丽人造石使用了最好的原材料（包括色粉 色粉的好坏，价格从几十元至几百元/公斤不等，其中质量相差也很多，抗菌素 银粉 等助剂），从根本上决定了产品质量的基础

Keli Co., Ltd. is one of the four largest PMMA (commonly known as acrylic) resin suppliers in the world. The PMMA used by Keli man-made stone is produced by our factory. The main filling material aluminum hydroxide is supplied by Showa electric of Japan. The aluminum hydroxide produced by Showa Electric is recognized as the world's top product in the industry, and the price is also the most expensive (the quality of raw materials directly determines the performance indicators of the product). Kelaili man-made stone uses the best raw materials (including toner " the quality of toner varies from tens of yuan to hundreds of yuan / kg, in which there is a lot of difference in quality ", antibiotic " silver powder " and other additives), which fundamentally determines the basis of product quality

可乐丽人造石采用立式浇注高温热成型（可乐丽独有）技术，通过高温模压一次成型，板材无需打磨砂光，正反面均为亮面，表里如一，产品性能稳定，光洁度高，韧性好。此外，可乐丽人造石板材尺寸可根据用户要求任意调节，最大为2745MM\*2745MM。由于采用了独特的技术，可乐丽人造石10MM板材的耐冲击数据同类高档产品则需要12.7MM以上的厚度才可能达到。

Keli artificial stone adopts vertical pouring high-temperature thermoforming (Keli's unique) technology. Through high-temperature molding, the plate does not need to be polished and sanded. The front and back sides are bright and consistent. The product has stable performance, high finish and good toughness. In addition, Keli artificial stone plate

size can be adjusted according to user requirements, the maximum is 2745mm \* 2745mm. Due to the adoption of unique technology, the impact resistance data of kelili artificial stone 10mm plate needs a thickness of more than 12.7mm for similar high-end products.